
ХРОНИКА 

РЕДОВНА ГОДИШЊА СКУПШТИНА ДРУШТВА -ИСТОРИЧАРА 

ЦРНЕ ГОРЕ 

Друштво историчара Црне Горе 
одржало је своју редовну годиџz
њу скупштину 30. марта 1974. го
дине у Никшићу, у згради Педа
гошке академије. Окупио се ту 
велик број делегата и гостију. Би
ло је пријатно ви.щјети велики 
број студената [са Групе историја 
---.географија Педагошке академи
је, који су присуствовали овој 
скупштини. 

У свечаној и раднQj атмосфери, 
у присуству представника друш

твено-политичког живота Репуб
лике и општине Никшиh и пред
ставника друштава историчара 

Србије и Босне и Х~цеговине, 
Скупшти.на ј е утврдиља дневни 
ред: Избор радних тијела Скупш
тине, Друштвена ул·ога Друштва 
историчара !фне Горе (реферат), 
Извјештај о :раду Друштва, Извје
ш'Гај Надзорног одбора о финан
сијском пословању, ДискyrСИlја о 
реферату и извјештајим.а, Разрје
шење старе управе, Избор нових 
органа Друштв'а и Програм рада 
за НCliPедни период. 

у реферату др Зорана Лакиh.а, 
предсједника Друштва, изнесена 
су пит·а.ња: маркистичко образо
вање шко.rnске омладине и коор

динациј а рада свих друштвених 
фактора и штампа са улогом Дру
штва у Пiроцесу развоја образов
них и научних установа. На-гла
шен је задатак чланова Друштва 
историчара у марксистичком ту

мачењу прошлости, Истакнута је 
потреба сарадње са сродним уд
ружењима, затим са ССРН, СУБ-

НОР-ом, ЈНА и студентском омла
дином. На Скупштини је истак
нуто да удружење треба развија
ти више као друштвепе, а мање 

као C'l1PYKoBHe организациiе. Дру
штво историчара, речено је, има 

задатак да ,ста.rnно ради на усавр

шавању наставних Планова ' 'и 
програма наставе историје. По
себно ће бити неопходно још пу
није укључивање чланова Друш
тва у израду наставних програ

ма, оцјењивање уџбеника истори

је ,са С'l1Pучног 'и идејног ,аспеlCта'l 
у писање уџбеника за основне 
школе у нашој Републици и сл. 
у вези са досадашњим финан

сираљем Друштва историчара Цр
не Горе речено је да оно није ри
јешено. 
Опширан и исцрпан из вј ештај 

о раду Друштва поднио је Павле 
Милошевић секретар Друштва. 
у дискусиј и су учествовали: 

Славко Бојаниh, др Р,адоиан Јо
вановиh., мр Томисљав Жугиh, Во
јо Вулековиh, Драго Мијатовиh, 
др Драгоје ЖИВКОВИih., др Дим о 
Вујовић, ВукашИIН Радоњиh и: д) 
Никола Бабиh. 
Скупштина је изабрала нову у

праву Друштва. За предсј еДН:·1ка 
је изабран Мip Миомир Дашиl:i, за 
потпредсј еднике мр 'Dомислав Жу
гиh и BQjo Вулековиh. 
Са Скупштине је упућен теле

грам Предаједништву СФРЈ и 
СИВ-у, енергично одбијајући на
,сртај8 италијанске владе на наш 
суверенитет. 

Бранко Маровuћ 
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